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NÁVRH NA UZNESENIE 

 
Uznesenie č.__/2021 
 
Komisia odporúča mestskému zastupiteľstvu v Žiline na jeho najbližšom zasadnutí  
 
I. schváliť 

 
1. Realizáciu komplexnej a systematickej výsadby stromov a zelene na Solinkách 

v roku 2021, ktorá:  
 

a) v plnej miere zabezpečí náhradu zničených a poškodených stromov pri výmene 
potrubia na Solinkách 
 
b) doplní vhodné stromy na všetky miesta a lokality, kde sú vhodné a potrebné ako 
prvok prirodzene zvyšujúci komfort obyvateľov a súčasne ako dôležité adaptačné 
opatrenie voči klimatickej kríze 

 
Táto výsadba bude zabezpečená z Finančnej náhrady spoločenskej hodnoty vyrúbaných 
drevín. Na základe tohto uznesenia budú pripravené finančné prostriedky, ktoré pokryjú 
výsadbu stromov na Solinkách  podľa "Štúdie výsadby drevín pre vybrané lokality Mesta 
Žilina" - Zmluva o dielo č 291/2020.  

 
 

 
 

 
DÔVODOVÁ SPRÁVA  
Pri výmene potrubia na Solinkách v roku 2019 došlo k viacerým výrubom a poškodeniam 
stromov na sídlisku. Nahradiť tieto dreviny je z dôvodu ich veku a rozmerov veľmi ťažké 
a preto treba k náprave týchto škôd pristúpiť razantne a komplexne. Komplexnú výsadbu je 
tiež nutné vykonať z dôvodu pokračujúcej klimatickej krízy. 
 
Keďže tieto financie už boli schválené v roku 2019, ale počas roku 2020 mesto nezrealizovalo 
výsadbu a zároveň nebola schválená zmena rozpočtu v decembri 2020, ktorá by túto situáciu 
riešila, je potrebné túto čiastku znovu v rozpočte znovu vydeliť. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


